
 

 

 

 

REFERAT 

  

  

 

Referat møte i arbeidsutvalget for kompetanseløftet for 
spesialpedagogikk og inkluderende praksis  
 

Dato: 29.06.2022 
Tid: 10.00 – 11.00 
Sted: Digitalt - Teams 
 
Til stede 
Margunn Blix - skoleeierrepresentant fra offentlige videregående skoler  
Christopher Tandy - skoleeierrepresentant fra offentlige grunnskoler 

Mirjam Harkestad Olsen - representant fra UiT Norges Arktiske universitet 
Anette Sørensen Rege - skoleeierrepresentant fra private skoler 

Kristin Fastvold – representant fra Statped 
Geir Olsen - skoleeier fra offentlige grunnskole 

 
Ikke til stede fra arbeidsutvalget  
Eskil Hovland - representant fra Utdanningsforbundet 
Hege Riise - representant fra Utdanningsforbundet (vara for Eskil Hovland) 
Bente Jakola – representant for kommunale barnehageeiere 
Carl Johan-Marcus Kuhmunen - representant fra Sámi allaskuvla 

Anne D. Johansen - representant fra PPT 

Terje Andreas Malin – representant fra Statped 
Ellen Marit Oskal Gaup – Statped (vara for Terje Malin) 
Gøril Andersen – representant for private barnehager 
 
Statsforvalteren som sekretariat:  

Maria Sjåvik (møteleder) og Jan Salmi (referent) 
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nr 

Saksliste Ansvar Frist 
 

8/22 Plan for å lage langsiktig plan for Kompetanseløftet – hølshalvåret 

2022 

 

Arbeidsutvalget skal på vegne av samarbeidsforumene for Dekomp 
og Rekomp bli enig om en langsiktig plan, som gir rammer og 
prioriteringer i et langsiktig perspektiv. Planen skal bygge på lokale 
behov og bidra til forutsigbarhet for både eiere og universiteter og 
høgskoler.  

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
Vi har per i dag en midlertidig langsiktig plan 
(https://www.statsforvalteren.no/siteassets/fm-troms-og-
finnmark/barnehage-og-opplaring/barnehage/langsiktig-plan-
kompetanseloftet-.pdf ). 
 
Årsaken til at den er midlertidig, er at den mangler utfordringsbilde 
for regionen vår, i tillegg til at den bør ha prioriteringspunkter som 
gjør at arbeidsutvalget kan navigere i beslutningsgrunnlag og gjøre 
nødvendige prioriteringer i sin årlige innstilling til Statsforvalteren 
om fordeling av tilskuddsmidlene.  
 
Målet er at planen skal være ferdig innen midten av november, slik 
at den kan ligge til grunn for beslutningsgrunnlagene som eierne 
skal levere før 1. februar og innstillingen som samarbeidsforumene 
skal gjøre innen 15. mars.  
 
Konklusjoner fra møtet 

• Antall møter, sted og datoer for disse, og landet på dette 
o Stedlige møter, Fylkeshuset, Tromsø 
o Møte 1: 26. september 
o Møte 2: 25. oktober 
o Statsforvalteren dekker utgifter til reise og 

nødvendig overnatting 

• UiT har tatt på seg oppdraget med å definere 
utfordringsbilde fra vår region sett gjennom KOSIP 
undersøkelsen, her inkl videregående opplæring.  

• Arbeidsutvalget må definere resten av utfordringsbildet 

med utgangspunkt i andre data/statistikk 

o Registreringer i GSI og BASIL for spesialundervisning 

og spesialpedagogisk hjelp 

o Prosjektet «Gjennomstrømming i videregående 

opplæring blant nordnorske elever med 

læringsutfordringer» v/Statped 

o Mønstre hos Statped når det gjelder saker hos dem 

o Utvalget vurderer fortløpende andre kilder 

• Krever aktivt arbeid fra deltakerne i arbeidsutvalget i 

utarbeidelsen av planen – viktig at all kompetanse i utvalget 

blir ivaretatt. 

• Sekretariatet «fører planen i penn» 

• Det må legges opp til evaluering av planen etter erfaringer 

som gjøres i prosessen med tildeling av tilskuddsmidler for 

2023 og rapportering på tidligere tildelte midler 
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